

December 3, 2009

Le 3 décembre 2009

Coram: Binnie, Fish and Charron JJ.

Coram : Les juges Binnie, Fish et Charron

**BETWEEN:**

**ENTRE :**

John (Jack) Robert White

John (Jack) Robert White

Applicant

Demandeur

- and -

- et -

Her Majesty the Queen

Sa Majesté la Reine

Respondent

Intimée

**JUDGMENT**

**JUGEMENT**

The application to extend time to serve and file the application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number C21853, dated April 23, 1996, is granted. The motion to file a lengthy memorandum of argument, the motion to appoint counsel for these proceedings and any incidental proceedings in the Ontario Court of Appeal, and the application to remand the case to the Ontario Court of Appeal are granted.

La demande de prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de l'Ontario, numéro C21853, daté du 23 avril 1996, est accordée. La requête visant le dépôt d'un mémoire volumineux, la requête visant la nomination d'un avocat pour toutes les procédures devant la présente Cour et pour toute procédure devant la Cour d'appel de l'Ontario et la demande de renvoi à la Cour d'appel de l'Ontario, sont accueillies.

J.S.C.C.

J.C.S.C.